



2014 第十一屆台灣中山盃國際軟式網球錦標賽

2014 The 11th Chung San Cup International Soft Tennis Masters Championships

◆ 精英排名賽規程 ◆ COMPETITION REGULATION

1. 參賽人員/Participants:

邀請世界國際軟式網球聯盟各會員國男女選手各派二名參加

2 male and 2 female players are invited from each member of International Soft Tennis Federation.

2. 參賽資格/ Eligibility:

參加選手必須是受邀請國家之協會的選手

Participating players shall be those who have been approved by the respective national soft tennis organizations invited by Chinese Taipei Soft Tennis Association.

3. 比賽項目/ Kinds of events:

A. 男、女單打 (各國限男、女二名參加)

Individual Singles Men's & Women's

(A maximum of 2 male and 2 female players allowed for each I.S.T.F. member)

B. 男、女雙打 (各國限男、女一組參加)

Individual Doubles Men's & Women's

(A maximum of 1 male pair and 1 female pair allowed for each I.S.T.F. member)

C. 混合雙打 (各國限男女二組參加，由第一組選手和第二組選手其中一名組合)

Individual Mixed doubles (A maximum of two pairs allowed for each I.S.T.F. member, but the same pair is not allowed to enter twice)

4. 比賽日期/Event Date:

2014 年 11 月 29-30 日 / November 29 - 30, 2014

5. 報名人數/Number of Participants:

每隊限報六名(領隊一名、教練一名、隊員男女各兩名)

Each I.S.T.F. member country could enter 1 leader, 1 coach, 2 male and 2 female players, a total of 6 people to take part in this tournament.

6. 獎勵/ Commendation:

中山盃軟網錦標賽包含獎金。獎金發放資格及細節會由主辦單位宣布。

This competition includes awards. Award details will be announced by the host party later.

7. 參賽膳宿/Accommodation:

參賽者除機票自付外，膳宿及交通皆由大會安排，可於 11/27 入住飯店，12/1 離開飯店即可。
Participants shall pay airfares on their own. Accommodation, shuttle service and meals will be arranged by Taichung Soft Tennis Council. Check-in time is on November 27, 2014 and Check-out time is on December 1, 2014.

8. 本國參賽選手將由中華民國軟式網球協會負責報名，男女單打各兩名，男女雙打各兩組。

Chinese Taipei Soft Tennis Association will sign in local players for
Men's and Women's Singles (A maximum of 2 males and 2 females) and
Men's and Women's Doubles (A maximum of 2 male pairs and 2 female pairs).

9. 國際選手單，雙打可重複報名。

本國選手不得重複報名，只能選擇一項個人單打或個人雙打參賽。

International players are allowed to enter both singles and doubles events in duplicate.
While Local players are allowed to enter either singles or doubles only.

10. 承辦單位視實際需要可徵召(台中市) 男女若干名優秀選手參加比賽

If needed, the Primary Host Organization could enter several qualified players (Taichung citizen only) to participate in the competitions. .

11. 報名方式/ Entries:

即日起至 2014 年 11 月 7 日止以傳真或 E-mail 為憑，逾時不予受理。

【電話：04-23162866 傳真號碼：04-23165676】

【E-mail: info@softtennis.org.tw】

Please complete the application form and fax to +886-4-23165676, or email to the following address no later than November 7, 2014.

TEL: +886-4-23162866 E-mail address: info@softtennis.org.tw

12. 日程表/Event Schedule:

Arrival Date November 27, 2014

Location : Taichung Plaza International Hotel

Address : No.521, sec.1,Zhongqing Rd., North Dist., Taichung Taiwan R.O.C

TEL : 886-4-22956789

Competition Date: November 29 - 30, 2014

Departure Date: December 1, 2014

2014 第十一屆 台灣中山盃國際軟式網球錦標賽

2014 The 11th Chung San Cup International Soft Tennis Masters Championships

◆ 參賽申請表 ◆ APPLICATION FORM

隊名/Team Name:

領隊 Leader/:

教練/Coach:

◎ 單打/Singles

男子單打 Men's Singles			女子單打 Women's Singles		
項次 Order	選手姓名 Player's Name	級別 Grade	項次 Order	選手姓名 Player's Name	級別 Grade
1			1		
2			2		

◎ 雙打/Doubles

男子雙打 Men's Doubles			女子雙打 Women's Doubles		
項次 Order	選手姓名 Player's Name	級別 Grade	項次 Order	選手姓名 Player's Name	級別 Grade
A			A		
B			B		

◎ 混合雙打賽/Mixed doubles

混合雙打 Mixed Doubles			混合雙打 Mixed Doubles		
項次 Order	選手姓名 Player's Name	級別 Grade	項次 Order	選手姓名 Player's Name	級別 Grade
A			A		
B			B		